

# Afdeling Børglumparken

*Tæt på naturen*

v/Torben Ringsø Jensen, afdelingsformand  
Børglumvej 87 · 7400 Herning  
M: 22 73 11 58 · E: torben@boerglumparken.dk



1. maj 2018

## Afdelingsbestyrelsesmøde

### Emner

Havedag, markvandring, temadag,  
beboerhus.

### Tid

Onsdag den 2. maj 2018  
kl. 90.30

### Sted

Beboerhuset, Børglumvej 73, Herning

### Indkaldt

Bente Lind Jensen, *kasserer*  
Cathrine Søgaard Andersen, *suppleant*  
Ivan Lauridsen  
Lisa Fuhlendorff, *suppleant*  
Mette Lund Simonsen  
Peter Østergaard Eriksen, *referent*  
Torben Ringsø Jensen, *formand*

## Dagsorden

### 1. Godkendelse af referat fra seneste møde samt dagsorden for dette møde

---

Beslutning:

### 2. Næste mødetidspunkt og sted

---

Beslutning: onsdag den 6. juni 2018 kl. 17.30 i beboerhuset.

### 3. Siden sidst

---

Det grønne opsætter anlæg til robot-plæneklippere på de 3 plæner ud til Børglumvej.

De første egentlige forårs/sommerdage i Herning.

Møde med tømrer Lars Lyngholm, Systemhuset og arkitekt Aksel Fyhn, Arkitec. De to sender senere et udkast som drøftes på bestyrelsens møde (se nedenfor).

Sara Terp Uhre fortsætter planlægning af temamøde i afdelingen den 7. juni 2018.

Tilføjelse:

#### 4. Økonomi

---

Status på regnskabet pr. dato.

Beslutning:

#### 5. Havedag i forbindelse med væksthus og urtehave

---

Lisa og Torben har lavet indbydelsen, som er sendt rundt. Hvad mangler og hvem gør det?

Cathrine og Bente, Lisa og Torben koordinerer hvad der skal købes ind. Plantekasserne til øverste gård er afbestilt og vi leder efter et egnet alternativ.

Status:

Bente og Cathrine:

Plan:

Lisa og Torben:

Plan:

#### 6. Udkast til nyt beboerhus-indretning

---

Bestyrelsen har tidligere fået tilsendt Lars Lyngholms og Aksel Fyhns oplæg omkring beboerhuset. Vi skal melde tilbage til Kjeld Kristensen omkring evt. tilføjelser og kommentarer. Sigtet er fremdeles at fremlægge et godt gennearbejdet oplæg på vores afdelingsmøde.

Notater til oplægget og beslutning:

#### 7. Markvandring den 2. maj 2018

---

Bestyrelsen, det grønne team og driftschefen har inden bestyrelsesmødet gået markvandring og på mødet vurderer vi på konklusionerne.

- træer ved væksthusets terrasse
- manglende del af tjørnehæk mod engen
- beskæring af hæk ved P-plads ved nr. 87
- udkast til renovering og udvidelse af beboerhuset
- opvaskemaskine i gildesalen

Beslutning:

## 8. Temadag den 7. juni

---

Sara Terp Uhre har udsendt indbydelsen til den 7 juni og vi skal selv have aftalerne i forbindelse med dagen på plads.

Lisa og muligvis Torben plus andre interesserede deltager i planlægningsmøde torsdag den 3. maj (i morgen).

Beslutning:

## 9. Evt.

---

Opfølgning:

- Minder om, at vi gerne vil have plæneklipperne placeret i de tidligere affaldsskure i stedet for på væggen udenfor.
- Aftalerne om bedene ud til?
- Maling af graffiti miljøgården (containergården).

Med venlig hilsen

Torben